
CAPARELL 
L’AJUNTAMENT VA APROVAR AHlR EL PRECCUPOST DE 18 MILIONS AMB UN AUGMENT DEL 16% PER ALS TREBALLADORS 

* .  

Coposició de Castelló forp‘un‘ple ‘Nova 

per les altes despeses en personal Plageneral . . 
redacció del 

El passeig d’Empuriabrava i la construcció de la nova biblioteca són les principals obres L’Ajuntament de Castelló 

Castelló d’Empúries ha aprovat 
u n  pressupost <ccontinuista,; amb 
]‘obra del passeig d’Enipuriabra- 
va (130 milions d’euros) i la nova 
biblioteca ( 1  milió d’euros) coi11 les 
dues grans inversions del total de 
6,5 milions d’euros per I’any vinent. 
El pressupost global ascendeix a 
uns 18 milions d’euros. El punt més 
polemic va ser el del capítol de des- 
pesa en personal que els grups po- 
lítics coincidien a considerar ele- 
vat pero difícil de reduir. La qües- 
tió es tractara en un ple monografic. 

L‘alcalde, Xavier Sanllehí, va as- 
senyalar que I’equip de govern va 
plantejar una planificació fa dos 
anys que s’esta seguint mantenint 
un ordre de prioritats en relació 
amb els projectes. Enguany les 
obres més importants seran I’ade- 
quació del front de mar d’Empu- 
riabrava, en la part que pertoca a 
I‘Ajuntament, amb I’adequació de 
tots els serveis i la disposició del 
mobiliari urba i construcció del 
passeig. L’obra es va adjudicar fa 
una Setmana a I’empresa Rubau Ta- 
rrés per un import d’1,9 milions 
d’euros, la major inversió per i’any 
vinent. 

Una altra de les obres molt es- 
perades és la construcció de la nova 
biblioteca al costat del convent de 
Santa Clara i que substiuirh les ac- 
tuals instal.lacions situades a I’in- 
terior de I’ajuntament. Sanllehí va 
destacar també l’adquisició de pa- 
trimoni i la promoció d’habitatges 
socials de lloguer i la construcció 
del passallís sobre el riu Muga que 

ha de permetre eliminar la circu- 
lació del pont Vell. 

Des dels grups de I’oposició, el 
portaveu d’ERC, Salvi Güell, va fer 
una vdoració de les inversions con- 
siderant que s’hauria d’haver inclbs 
partides pera una nova sala poli- 
valent i la previsió per a una nova 
llar d’infants. Tot i les considera- 
cions, el debat es va centrar en el 
capítol 1 del pressupost on es de- 
talla la despesa en personal que as- 
cendeix a uns 4,5 milions d’euros 

i puja un l6Y0 respecte al 2003. Les 
critiques generalitzades per part de 
I’oposició, principalment del PP, 
van generar la intervenció de San- 
Ilehí. Des del PP, Genovés va as- 
senyalar que era conscient de les 
noves incorporacions i necessitats 
perb va constatar que «és un in- 
crement molt importantn consi- 
derant que s’hauria de retallar. 

Sanllehí va criticar I’oposició per 
manifestar critiques generditzades 
sense oferir propostes concretes que 

permetessin retallar despeses. L’al- 
calde va manifestar que estan dis- 
posats a escoltar propostes per re- 
tallar-les si es mantenen els ser- 
veis sense doblar la feina al personal 
i va informar que es duria a terme 
un ple monografic on es podria de- 
batre. 

L‘alcalde va recordar que la po- 
blació ha sofert un espectacular 
crekement arribant als nou mil ha- 
bitants censats i que aixo suposa- 
va un increment de serveis. 

dEmpúries treballa des de fa 
anys en la redacció del pro- 
jecte del Pla general. L’equip 
de govern, perb, descontent 
amb el treball realitzat per 
l’einpresa encarregada de la 
redaccio ha decidit rescin- 
dir el contracte amb aques- 
td I buscar una nova eiiipre- 
i a  Aixo riipowd ieiniciai al- 
guns dels tiamits Des d’EKC, 
el regidor Salvi Guell, va ina- 
nifestar la seva preocupació 
en el darrer ple expdsant que 
des del grup lamenten que «el 
tema de la revisió del Pla ge- 
neral hagi sofert una atura- 
da  i hagi de tornar a co- 
men$ar» perque esperaven 
que en els propers quatre anys 
es pogués enllestir Des del 
PP, el portaveu, Julián Ge- 
novés es va mostrar en la ma- 
telxalínia afegint que (si hem 
de wmenqar de nou esperein 
que siguem iiiformats i po- 
guem participar-hir L’alcal- 
de de Castelló, Xavier Saii- 
Ilahi, va posar de manifest el 
descontentament per part de 
l’equip de govern en reiació 
amb i’empresa que realitza- 

edacció perb va negar 

diversos estudis i 
projectes que la nova empresa 
podra utiiitzar sense haver de 
realitzar-los de nou i que, per 
tant, no es considera que 
s’hagi aturat sinó que s’ha 
produit un canvi i s’espera 
continuar tirant endavant la 
revisió del Pla general 


